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تعمیرات اساسی پالایشگاه گاز سرخون 
با تکیه بر کار ایرانی

پارسا پروین سرپرست شــرکت پالایش گاز سرخون و 
 602XA-E قشــم از اتمام تعميرات اساسي ري بویلر
و مبــدل هــاي X4&601X2-E و همچنين ظروف 
S-601 و V-601 توســط کارشناســان و متخصصان 
توانمند این شــرکت خبر داد. به گزارش خبرنگار روابط 
عمومي شــرکت پالایش گاز ســرخون و قشم، پارسا 
پروین سرپرست این شرکت گفت: مبدل هاي حرارتي 
X4&601X2-Eو مجموعــه ریبویلر 602XB-E  و 
ظــروف S-601 و V-601 در واحد 600 مطابق برنامه 
سالانه  بازدید، بازرســي و تعميرات اساسي گردید.وی 
در ادامــه افزود: با توجه به اهميت این واحد در کيفيت 
گاز خروجي به جهت اینكه گلایكول وظيفه جذب آب 
همراه گاز و همچنين جلوگيري از تشكيل  هيدرات را 
برعهده داشته، از این رو انجام تعميرات اساسي تجهيزات 
این واحد دارای اهميت و حساسيت بالایی بوده و بدنبال 
آن باتوجه به حساسيت موجود در واحد 600 پالایشگاه 
گاز ســرخون، بابرنامه ریزی کارشناسنان و متخصصان 
توانمند و با بكار گيــری نيروهای بومی  و تامل گرمای 
طاقت فرسا تعميرات این واحد با موفقيت کامل به اتمام 
رسيد.پروین بيان داشت: با توجه به اهميت و ارزش این 
واحد در راستاي خودکفایي هرچه بيشتر، تمامي کارکنان 
شرکت شامل واحدهای : تعميرات مكانيك دستگاه های 
ثابت و کارگاه مرکزي و ابزار دقيق و برق و بهره برداري 
و واحد بازرســي فني و HSE و واحد حمل و نقل عزم 
خــود را جزم نمودند تا بــا برنامه ریزي دقيق ، و رعایت 
تمامي اصول ایمني و استانداردهاي کاري نسبت به اتمام 
به موقع تعميرات اساسي طبق برنامه  زمانبندي و متعاقباً 
در چرخــه قرار گرفتن مجدد این واحد در صنعت پاك، 
گامي مطمئن در تحقق فرمایشات مقام معظم رهبري 
برداشته و همچون گذشته برگي زرین در کارنامه خود به 
ثبت رساندند.ایشان با اشاره به اینكه فعاليتهاي تعميراتي  
بــدون هيچ گونه حادثه و با رعایت کليه اصول ایمني و 
بر اساس اســتانداردهاي تدوین شــده انجام پذیرفته، 
گفت: پس از حدود 90 ســاعت کار شبانه روزی واحد 
مذکور به طور کامل در سرویس قرار گرفته و این حاکي 
از دســت یابي به دانش  فنــي داخلي در این خصوص ، 
استفاده حداکثري از نيروهاي بومي و متخصصان منطقه 
و حرکتي پویا و مســتمر به سمت خودکفایي مي باشد.

پروین تصریح کرد: با همت و درایت متخصصان توانمند 
این شرکت توانسته ایم در زمينه اقتصاد مقاومتی و در 
راستای ساخت قطعات پالایشگاهی با همكاری شرکت 
های داخلی مشكلات مربوط به تامين قطعات را برطرف 
نموده و گام های بســزایی در سطح صنعت نفت و گاز 
برداریم. پارســا پروین سرپرست شــرکت پالایش گاز 
سرخون و قشــم در پایان از زحمات و تلاش بی شائبه 
کليه کارکنان شرکتي و پيمانكاري به جهت مشارکت در 
تحقق این مهم تقدیر و تشكر نموده و ابراز اميدواری کرد 
با همت و همكاری پرسنل در بخش های مختلف شاهد 
موفقيت هاي روز افزون در عرصه رشــد و تعالي صنعت 
گاز کشور باشيم.عملا با پایان تعميرات اساسی واحد 600 
تعميرات اساسی شش ماهه اول تجهيزات ثابت موثر بر 
توليد پالایشگاه به پایان رسيد و خوشبختانه کليه فعاليت 
های برنامه ریزی شده بدون هيچگونه حادثه ای به انجام 
رسيد و واحد تعميرات در حال برنامه ریزی جهت انجام 
فعاليت های شش ماهه دوم سال طبق برنامه می باشد . 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شاهرود : 
تعرفه های پزشکان واقعی نیست

شاهرود:عباســعلی حســين پور: رئيس دانشگاه علوم 
پزشــكی شــاهرود گفت: تعرفه های خدمات پزشكان 
واقعی نيست. حسين شيبانی افزود: کارانه مصوب اولاً 
با تأخير به دست پزشكان می رسد و در ثانی وقتی هم 
که پرداخت می شــود، در واقــع 40 درصد آن چيزی 
نيســت که باید باشد و در ضمن ۳۵ درصد نيز ماليات 
از درآمد پزشكان کاسته می شود لذا باید فكری به حال 
این وضعيت کرد.وی با اشــاره به اینكه تصوری که از 
پزشكی در بيرون وجود دارد، با واقعيت ها فاصله دارد، 
گفت: کارانه به خودی خود غير واقعی است و باز برای 
آن سقف هم قائل شده اند که این مشكلات را دو چندان 
می کند.شيبانی با بيان اینكه پرداخت ها می تواند باعث 
کاهش رغبت پزشكان برای خدمت رسانی شود، تصریح 
کرد: خوشبختانه پزشكان متعهد ما هرگز به این موضوع 
نگاه ندارند.رئيس دانشگاه علوم پزشكی شاهرود گفت: 
پزشــكی که در کالپوش شهرستان ميامی حضور دارد 
شاید از ابتدایی ترین مسائل رفاهی زندگی محروم است 
و دانشگاه علوم پزشكی شاهرود چيز اضافه ای بابت این 

موضوع به آن ها نمی دهد.

مانور گرفتگی  و مسدود شدن خطوط  
ایستگاه گازبرگزار شد

مانور گرفتگی و مسدود شدن خطوط  ایستگاه تقليل 
فشــار گاز، با هماهنگی امور ایمنی، بهداشت و محيط 
زیست،امداد و تعميرات، حراســت شرکت گاز استان 
هرمزگان در ایســتگاه CGS امام حســين)ع( شهر 
بندرعباس  در شهریورماه ســال جاری، برگزار شد.به 
گزارش روابط عمومی شــرکت گاز استان هرمزگان، با 
هماهنگی امور ایمنی، بهداشت و محيط زیست، امداد 
و تعميرات و حراست این شرکت درشهر بندرعباس  و 
با حضور دستگاه های خدمت رسانی چون آتش نشانی 
و اورژانس،  در ایســتگاه CGS امام حسين)ع( شهر 
بندرعباس و شهریورماه سال جاری، برگزار شد.شایان 
ذکر اســت هدف از برگزاری این مانور، بهبود و ارتقای 
ســطح ایمنی  و آموزش پرســنل، کاهــش حوادث و 
هماهنگی بيش تر بين ارگان هــای امداد و نجات در 
ســطح شهر به هنگام بروز حوادث غير مترقبه از قبيل 
سيل، زلزله و... است.گفتنی است در طول سال، مانور 
های مختلف جهت آمادگی همكاران امدادرســان در 

کليه اداره های گاز شهرستانی نيز برگزار می شود.

خبر

کسب عنوان برتر کشوری سال 1400 
توسط روابط عمومي شرکت مدیریت 

تولید برق هرمزگان
سرپرســت روابط عمومی نيروگاه بندرعباس از کسب 
عنوان برتر، در بين نيروگاه های کشــور درسال 1400 
خبر داد.به گزارش روابط عمومی شرکت مدیریت توليد 
برق هرمزگان محمد پورســبز علی عنــوان کرد: روابط 
عمومی نيروگاه بندرعباس در سال گذشته موفق شد، در 
ارزیابی ساليانه نيروگاههای صنعت برق حرارتی، عنوان 
برتر  را به خود اختصاص دهد.سرپرست روابط عمومی 
شــرکت مدیریت توليد برق هرمزگان خاطر نشان کرد: 
روابــط عمومی نيروگاه بندرعباس بــا تعداد 1۳0 خبر 
توليدی، مربوط به پایگاه خبری شرکت مادر تخصصی 
توليد نيروی برق حرارتــی و آمار توليد 1200 خبر در 
خبرگزاریهای  استانی و کشوری، روزنامه ها، صداوسيما 
و شــبكه های مجــازی، موفق به اخذ رتبه برتر شــد 
 .پورسبزعلی افزود : در بخش طراحی و نشر اینفوگرافی 
تعــداد 100 عدد طــرح و در بخش چاپ بنر نيز تعداد 
۳00 بنر به مناسبتهای گوناگون طراحی و چاپ شد و 
این درحالی است که در سال گذشته چهار جلد فصلنامه 

منتشر شد.

ویزیت اهالی روستای قشلاق دوم در 
اردوی جهادی پزشکی قرچک

اردوی جهادی پزشكی به همت بخشداری و با همكاری 
گروه  جهادی رئوف و حماه المســتضعفين، دهياری و 
شــورای اسلامی در روستای قشلاق دوم بخش مرکزی 
شهرستان قرچك برگزار شد.بخشدار مرکزی قرچك در 
حاشيه بازدید از این اردوی جهادی در گفتگو با خبرنگار 
ایســنا گفت: این اردوی جهادی امروز در روســتاهای 
قشــلاق دوم از توابع بخش مرکزی قرچك برگزار شده 
و خدمات رایگان پزشكی به مردم و روستائيان ارائه شده 
است.مجيد قيصرپناه در خصوص خدمات ارائه شده در 
این روســتا بيان کرد: در این اقــدام جهادی ، خدمات 
رایگانی همچون ارائه خدمات دندانپزشكی ، ارائه خدمات 
مشــاوره و روانشناسی به مراجعين انجام شد.وی اظهار 
کرد: ویزیت رایگان پزشكی، مشــاوره رایگان خانواده و 
روانشناسی، مشاوره رایگان تربيتی و سبك زنگی سالم 
و همچنين مشــاوره تغذیه سالم از دیگر خدماتی است 
که در این اردوی جهادی به روستائيان ارائه شد.بخشدار 
مرکزی قرچك همچنين ارزیابی قند خون، شــنوایی 
سنجی، مشاوره پرستاری، فيزیوتراپی، مشاوره مامایی، 
ارزیابی فشار خون و تزریقات را به عنوان دیگر خدمات 
ارائه شــده در این اردوی جهادی نام برد.این مســئول 
تصریح کرد: جهت رفاه حــال مراجعان و ارائه خدمات 
مطلوب تر، داروخانه در محل اجرای این طرح جهادی در 
نظر گرفته شد و داروهای مورد نياز مردم نيز به صورت 
رایگان به آنان ارائه گردید.گفتنی است این اردو در محل 
مدرسه یاس نبی و مرکز جامع سلامت روستای قشلاق 

دوم برگزار شد.

استاندار کهگیلویه و بویراحمد:
 از مطالبه احداث سد آبریز 

کوتاه نمی آییم
اســتاندار کهگيلویه و بویراحمد گفت: سد آبریز آینده 
شهرستان کهگيلویه است و از مطالبه خود در این خصوص 
کوتاه نمی آیيم.سيد علی احمدزاده در خطبه های نماز 
جمعه شهر ســوق هدف از سفرهای منطقه ای را دیدار 
با مردم و رسيدگی به مشكلات آنها دانست و گفت: امام 
جمعه ســوق مرتب با من در ارتباط است و پيگير حل 
مشكلات این منطقه اســت.وی با بيان اینكه به همراه 
مدیران حوزه زیرساخت برای بازدید مشكلات به سوق 
سفر کردیم، افزود: بخشی از مطالبات مردم سوق مانند 
آبرسانی به ایدنك در حال انجام است.استاندار کهگيلویه و 
بویراحمد با اشاره به نوسانات برق در منطقه کهگيلویه از 
حل این مشكل خبر داد و خاطرنشان کرد: ایستگاه برق 
دژکوه در حال انجام است و تلاش می شود تا اردیبهشت 
ماه ســال آینده به بهره برداری برسد.احمدزاده با تاکيد 
بر ایمن سازی جاده های ســوق توسط راه و شهرسازی 
تصریح کرد: منطقه با مشكل آب آشاميدنی مواجه است، 
مطالبه گر احداث ســد آبریز هستيم و در این خصوص 
کوتاه نمی آیيم اميدوارم مردم هم به ما کمك کنند.وی 
با بيان اینكه سد آبریز آینده شهرستان کهگيلویه است، 
افزود: طرح آبرسانی به چهار شهر کهگيلویه بزرگ تامين 
اعتبار  شــده و پيش بينی می شود اوایل سال 1402 به 
بهره برداری برسد.استاندار کهگيلویه و بویراحمد خطاب 
به مردم سوق با بيان اینكه هر کاری از دستم بياید برای 
مردم انجام می دهم، عنوان کرد: تامين تجهيزات مدارس 
ســوق از خواسته های مردم اســت که در دیدار با وزیر 
آمــوزش و پرورش علاوه بر اختصاص تجهيزات مبلغ ۵ 
ميليارد برای خرید تجهيزات اختصاص داده شد و مدارس 

سوق تا قبل از مهرماه مجهز می شوند.

خبر

در نشستي که به منظور بررسي پروژه هاي 
جهاد آبرســاني در اســتان مرکزي برگزار 
گردید بر اهميت پيشرفت پروژه ها و اولویت 
بنــدي  در اجراي طرح هاي آب رســاني 

تاکيد شد.
به گــزارش روابط عمومي شــرکت آب و 
فاضلاب اســتان مرکزي  »یوســف عرفاني 
نســب » مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب 
اســتان مرکزي در جلســه جهاد آبرساني 
که با حضور »فرزاد مخلص ائمه« اســتاندار 
مرکزي »خان احمدي« ناظر ملي پروژه هاي 
جهاد آبرســاني وزارت نيرو ،«ليدا جلالي« 
نماینــده مرکز جهاد آبرســاني وزارت نيرو 
و »اميــد محترمي« رئيس ســتاد راهبري 
و هدایــت حرکت هــاي محروميت زدایي 
استان برگزار شد، بيان کرد: پروژه آبرساني 
بــه روســتاهاي داراي تنش آبــي از محل 
اعتبارات طــرح محروميت زدایي به منظور 
آبرساني به 69 روستاي استان مرکزي طي 
هفت ماه گذشته آغاز و تا کنون ۳1 درصد 

پيشرفت داشته است.
   در این نشســت مدیر عامل شرکت آب و 
فاضلاب اســتان مرکزي ضمن ارائه گزارش 
از وضعيــت پروژه هــاي محروميت زدایــي 
در دســت اقدام در اســتان مرکزي اظهار 
داشت: عمليات اجرایي طرح جهاد آبرساني 
در قالب مجتمع آب رســاني به روستاهاي 
شهرســتان هاي ســاوه ،خمين، شــازند ، 
خنداب و کميجان با اعتباري بالغ بر 2۳۳7 
ميليارد ریال در دست اجرا مي باشد و اميد 
است با مشــارکت و همكاري دستگاه هاي 
اجراي اســتان و قرارگاه امام حسن مجتبي 
)ع( در مــدت زمان کوتاهي شــاهد بهره 
بــرداري و تامين اب پایدار در روســتاهاي 

تحت پوشش این طرح باشيم.

   در ادامه این جلســه فــرزاد مخلص ائمه 
استاندار اســتان مرکزي اجراي طرح جهاد 
ابرســاني را یكــي از طرح هاي ارزشــمند 
در وزارت نيرو بر شــمرد و عنوان کرد: در 
اســتان مرکزي گامهاي بســيار خوبي در 
راســتاي اجراي طرح هاي آب رســاني به 
روســتاهاي داراي تنش آبي برداشته شده 
است و با توجه به کاهش ميزان بارندگي که 
این امر منجر به کمبود منابع آب در برخي 
مناطق و روستاهاي استان شده است اميد 
اســت اجراي پروژه هاي محروميت زدایي 
با ســرعت بيشــتر به منظور مرتفع شدن 
مشــكلات آبي  شــهروندان در این مناطق 

انجام پذیرد.

»مهــدي خان احمدي« ناظــر عالي پروژه 
هاي جهاد آبرســاني وزارت نيرو در سفر به 
اســتان مرکزي اظهار داشت: در قالب طرح 
جهاد آبرســاني، مشكل 69 روستاي استان 
مرکزي طي بازه زمانــي ۳0 ماهه برطرف 

مي شود.
وي ضمن قدرداني از همكاري هاي خوب 
و موثر دســتگاه هاي اســتان مرکزي در 
اجراي طرح جهاد اب رساني به روستاهاي 
داراي تنــش آبي اظهار داشــت: شــاهد 
همدلي و هماهنگي بسيار خوب در اجراي 
طرح جهاد آبرســاني در اســتان مرکزي 
بــوده و الویت بندي اجــراي پروژه ها در 
روستاهاي که با تنش آبي بيشتري مواجه 

هســتند از مهم ترین اهداف این طرح به 
شمار مي رود.

 »خان احمدي« ناظر عالي پروژه هاي جهاد 
آبرساني وزارت نيرو به ضرورت ارائه برنامه 
زمانبندي دقيق جهت انجام پروژه هاي فوق 
تاکيد کرد و افــزود: پروژه هاي طرح جهاد 
آبرساني که با هدف محروميت زدایي و ایجاد 
زیرساخت هاي آبرساني لازم در روستاها به 
اجرا درآمده اند و باید به  صورت جهادي و بر 
اساس استانداردهاي فني با سرعت معقول 
اجرا شــوند، به گونه اي که پــس از پایان 
پروژه ها علاوه بر افزایش شاخص بهره مندي 
آب شرب روستایي شاهد توسعه روستاهاي 

محروم  باشيم.

در نشستي مورد بررسی قرار گرفت 

پیشرفت پروژه های جهاد آبرسانی در استان مرکزی

رئيس ســازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج از تعمير و 
بازگشت بيش از 90 درصد تجهيزات و ناوگان موتوری این 

سازمان به چرخه خدمت رسانی خبر داد.
محمدرضا خســروی در گفت وگــو با کرج امــروز، گفت: 
ســازمان موتوری قدیم چند سالی است با سازمان بازیافت 
ادغام شده و سازمان جدیدی بنام مدیریت پسماند از درون 
این دو ســازمان شكل گرفته اســت، از سال گذشته پس از 
بررســی و مطالعه ميدانی و با در نظر گرفتن صرفه و صلاح 
شــهرداری همچنين بــا تكيه بر تــوان متخصصان داخلی، 
تصميم بر این شــد که امكانات مغفول مانده در ســازمان، 
احصا و اکثر ماشــين آلات طی فراینــدی چندماهه  تعمير 
و بعضاً بازســازی اساسی شود.وی افزود: با توجه به افزایش 

قيمت ها، ارزش افزوده ایــن تجهيزات تازه تعمير دوچندان 
شده اســت که موجب صرفه جویی در هزینه های مدیریت 
شهری شد چرا که تهيه ی امروز آن ها عملًا با موانع تحریم 

و مشكل تأمين ارز مواجه است.
این مسئول اضافه کرد: بر همين اساس با پيگيری و تزریق 
منابع ســازمان، امروز بيش از 90 درصــد این تجهيزات و 
ناوگان موتوری تعمير شــده و به چرخه خدمت رســانی به 
شــهر بازگشته اند.محمدرضا خســروی گفت: تعداد زیادی 
از ماشــين آلات این سازمان دچار آسيب شــدید بود و از 
فرســودگی و خواب برخی از تجهيزات حدود شــش سال 
می گذشت.وی بابيان این که قيمت خرید هردو جفت حلقه 
لاســتيك لودر حدود ۵00 تومان است، افزود: با این وجود 

لاســتيك ها تأمين و از مجموع 19 بابكت سازمان مدیریت 
پســماند که از کارافتاده بودند، با برنامه ریزی انجام شده در 
حال حاضر 9 دســتگاه در حال خدمت بوده و الباقی نيز تا 

پایان امسال به چرخه خدمت باز خواهند گشت.  
رئيس ســازمان مدیریت پســماند شــهرداری کرج گفت: 
بــا عملياتــی شــدن تجهيزات و ماشــين آلات ســازمان 
پســماند بخش اعظمــی از پروژه های شــهری من جمله 
خاك برداری های زیرگذر 9 دی از طریق همين ماشين آلات 
تعمير شــده انجام و چندین ميليــارد تومان در هزینه های 

شهرداری صرفه جویی شد.  
وی افزود: انجام خاك برداری های کنارگذر شــيخ آباد نيز با 

همكاری سازمان های مدیریت پسماند و عمران انجام شد.

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج خبر داد:

بازگشتبیشاز۹۰درصدتجهیزاتوناوگانموتوریبهچرخهخدمترسانی

مدیرکل محيط زیســت اســتان فارس گفت: تالاب ها ویژه 
اعتبــار دارد و با برنامه زمان بنــدی کوتاه مدت با جدیت 

احيای آنها دنبال می شود.
  عطا پورشيرزاد درنشست خبری با اشاره به وضعيت بحران 
آب و محيط زیست در استان اظهارداشت: بحران آب ناشی 
از بی توجهی به محيط زیســت اســت که تاثير خود را در 
کشــاورزی گذاشته اســت اگر امروز تالاب ها خشك شدند 
تاثيرش بر  زندگی ســاکنان اطراف تالاب ها خود را نشــان 

داده و معيشت خود را از دست دادند.
وی با بيان اینكــه مجموعه مدیریتی اســتان برای نجات 
محيط زیســت و کم کردن از معضــلات برای آینده تلاش 
دارد برنامه افق نگر داشــته باشــد، گفت: امروز این انسجام 
و هماهنگی در اســتان وجود دارد اما چون حل مشــكلات 

زمانبر است باید برنامه داشته و افق نگر باشيم.
مدیرکل محيط زیست اســتان فارس با بيان اینكه احيای 
تالاب هــا به صــورت دقيق تر و فنی تر در دســتور کار قرار 
گرفته است، افزود: تكاليف دســتگاه ها احصا و زمان بندی 
شــده تا هر دســتگاه بنا بر آنچه موظف اســت که به این 

تكاليف عمل کند.
پورشيرزاد با بيان اینكه تالاب ها ویژه اعتبار دارد و با برنامه 
زمان بندی کوتاه مدت با جدیت احيای آنها دنبال می شود، 

عنوان کرد: این موضوع جــدا از دیگر برنامه ها و طرح  های 
محيط زیست است همچنين در راستای برنامه محور بودن 
طرح هایی نيز ارائه شــده و در صحبت با رئيس کميسيون 
کشاورزی مجلس پيشــنهاد دادیم.مدیرکل محيط زیست 
اســتان فارس افزود: از جمله این طرح هــا راه اندازی مرکز 
پایش ســلامت و بهداشت محيط زیســت شهری که برای 
شيراز بســيار ضروری اســت چون با افزایش جمعيت این 
ضرورت بيشــتری دارد همچنين راه اندازی ســامانه پایش 

آلودگی هوای شيراز نيز مورد توجه است.

وی با اشــاره به دیگر طرح های پيشــنهادی تصریح کرد: 
معرفــی اکوپــارك ميانكتل تــا ظرفيت های گردشــگری 
اقتصــادی و پژوهشــی در آن مورد اســتفاده قــرار گيرد 
همچنين احيــای جمعيت آهو در پــارك ملی بختگان از 

دیگر موارد مورد نظر است.
پورشيرزاد با بيان اینكه طرح ها فقط روی کاغذ نيست برنامه 
و اعتبار هم پيش بينی شده است، تاکيد کرد: معتقدیم برای 
حفاظت محيط زیست باید در سطح استان بتوانيم حرکتی 
نــو ایجاد کنيم . اتفــاق دیگر که برای اولين بــار رخ داده 
راه اندازی مدرسه محيط بانی است که با توجه به ظرفيت و 
بستر استان فارس این استان به عنوان پایلوت انتخاب شده 

که در مهرماه مدرسه محيط بانی افتتاح می  شود.
مدیرکل محيط زیست استان فارس همچنين به راه اندازی 
پویش هر روز یك زباله از زمين برداریم اشاره کرد و گفت: 
این پویش در راستای سلامت محيط زیست مردم راه اندازی 

شده و در همه استان رخ دهد.
قاســم نهاوندی؛ معاون محيط زیست استان فارس نيز در 
این جلسه با اشاره به انتقال صنایع آلاینده ها از شيراز گفت: 
4 صنعت بزرگ بنا بوده که منتقل شــود؛ کارخانه ریشمك 
اکنون کاملا منتقل شــده، کارخانه پشــم و شيشه تا آخر 

امسال باید به منطقه ویژه انتقال پيدا کند.

مدیرکل محیط زیست استان فارس خبر داد:

فارسپایلوتراهاندازیمدرسهمحیطبانیشد

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی فارس گفت: طی یكســال فعاليت دولت سيزدهم 
و با وجود تحریم های بين المللی، 11 طرح ســرمایه گذاری خارجی به ارزش 171 
ميليون دلار در اســتان جذب شــده است. بابك دایی، در ششــمين روز از هفته 
دولت، در بازدید از خبرگزاری جمهوری اســلامی در شيراز و در نشستی صميمی 
با خبرنگاران  افزود: این ســرمایه گذاری ها توسط ســرمایه گذارانی از کشورهای 
انگلســتان، آلمان، مالزی، امارات متحده عربی و افغانســتان و در حوزه های انرژی 
خورشيدی، بهداشــت و درمان، صنعتی، ساختمانی، کشاورزی و دامی انجام شده 
است. وی ادامه داد: شهرهای شيراز، فراشند، لارستان و جهرم مقصد محل استقرار 
این سرمایه گذاری ها است.او اظهار داشت: طی یك سال اخير افتتاح طرح انرژی 
خورشــيدی که از جمله طرح های ســرمایه گذاری مذکور است را با اعتباری بالغ 
بر چهار و نيم ميليون دلار و اشــتغالزایی 10 نفر در استان شاهد بودیم. مدیر کل 
امور اقتصادی و دارایی فارس بيان کرد: همچنين طی یكسالی که از فعاليت دولت 

مردمی ســيزدهم می گذرد، 24 فرصت سرمایه گذاری اولویت دار را نيز در استان 
شناســایی کرده و به سازمان ســرمایه گذاری کل کشور اعلام کرده ایم تا به عنوان 
فرصت ها و توانمندی های این استان در سامانه بين المللی سازمان سرمایه گذاری 
بارگذاری شــود.دایی، با اشاره به تاکيد محمد هادی ایمانيه استاندار فارس بر لزوم 
حمایت از سرمایه گذاری و تسهيل گری و حل و فصل مسائل و مشكلات سرمایه 
گــذاران گفت: با توجه بــه اهميت موضوع، این مهم را به عنــوان یك اولویت در 
دستور کار قرار داده ایم.وی افزود: بر همين اساس، در روزهای سه شنبه هر هفته، 
مسائل و مشكلات ســرمایه گذاران را در جلسه ای به ریاست استاندار فارس مورد 
بررســی قرار می دهيم.او ادامه داد: پنجره واحد نيز اقدامی در جهت ارائه خدمات 
آسان و سریع به سرمایه گذاران است که نمایندگان دستگاه ها به شكل هفتگی در 
محل پنجره واحد مســتقر هستند و مسائل و مشكلات سرمایه گذاران را بررسی و 

حل و فصل می کنند.

کارنامه سال اول دولت مردمی

۱۱طرحسرمایهگذاریخارجیدرسالنخستدولتسیزدهمدرفارسجذبشد


